
 

 

 

 

 

 

Rondebriefje Stadsronde 

 

Onderwerp Tarievennota sport 

Portefeuillehouder Wethouder Janssen 

Programmanummer 7 Sport 

Behandelend ambtenaar K Munnichs 
Telefoonnummer: 043-350 3138 
karin.munnichs@maastricht.nl 

Wat hebben we aan het 
einde van de bijeenkomst 
bereikt?  

Doel van deze bijeenkomst is de raadsleden te informeren over de 
kostprijsgeoriënteerde tarievenstructuur, de verschillende varianten en de 
(mogelijke) consequenties voor de gerbuikers.(De consequenties worden op 
hoofdlijnen gepresenteerd en zijn geanonimiseerd). 

Vorm bijeenkomst Informatiebijeenkomst  

Wie neemt uiteindelijk het 
besluit?  

De Raad 

Verloop voorgaande 
proces 

Op 1 december 2014 is de voormalige raadscommissie Breed Welzijn 
geïnformeerd over de methodiek en het proces om te komen tot een nieuwe 
Tarievennota voor binnen – en buitensportaccommodaties 
Op 21 januari 2015 is de raad met een RIB geïnformeerd over uitstel van de 
Tarievennota.  
Op 22 februari 2016 is de raad d.m.v. een RIB geïnformeerd over de 
geactualiseerde planning en    proces om te komen tot een nieuwe 
Tarievennota sport. 
Op 5 juli 2016 zijn de fractieleiders en fractiespecialisten sport tijdens een 
informele raadsbijeenkomst geïnformeerd  over de stand van zaken en het 
voorgestelde vervolgproces om te komen tot een nieuwe tarievenstructuur 
sport. 
Op 2 juni 2017 is de raad met een RIB geïnformeerd over het te volgen proces 
dat moet leiden tot het voorleggen van de nieuwe Tarievennota sport in 
september 2017.  
Op 26 en 28 juni 2017 zijn gebruikers en verenigingen geïnformeerd over de 
kostprijsgeoriënteerde tarievenstructuur, de verschillende varianten en de 
(mogelijke) consequenties. De raad was hiervoor uitgenodigd. 

Inhoud  In de Sportnota 2020 “Mee®bewegen” is door de Raad besloten dat er een 
nieuwe tarievenstructuur voor het gebruik van sportaccommodaties komt die 
eerlijker (het verschil tussen de buiten- en binnensporttarieven moet verkleind 
worden), simpeler en betaalbaar is. De nieuwe tarievennota is gebaseerd op 
een kostprijsgeoriënteerde structuur,  waarbij de hoogte van het tarief wordt 
gerelateerd aan de kosten van de voorzieningen. Er zijn drie varianten 
uitgewerkt. Van elke variant zijn de consequenties voor de gebruikers in beeld 
gebracht.  
De grootste knelpunten om te kunnen komen tot een eerlijke en simpelere 
tarievenstructuur doen zich voor bij de buitensportaccommodaties: de huidige 
tarievenstructuur is complex , doorberekening van kosten naar gebruikers van 
de buitensportaccommodatie kent een grote diversiteit, er is vaak sprake van 
maatwerksituaties en de structuur is daardoor niet transparant waardoor er 
sprake is van rechtsongelijkheid.  Dit vraagt om harmonisatie van de 
tarievenstructuur voor de buitensportaccommodaties.  Harmonisatie leidt per 
definitie tot voordeel voor de ene en nadeel voor de andere gebruiker.  De 



 

 

 

 

 

 

harmonisatie vindt gefaseerd plaats,  gedurende 2 seizoenen  ( 2018-2019 en 
2019-2020) gefaseerd. Met ingang van het seizoen 2020-2021 worden de 
tarieven voor de sportvelden/kleedlokalen en clubgebouwen verhoogd. 
 

Van de raadsleden wordt 
gevraagd 

Zich te informeren 

Worden er extra partijen 
uitgenodigd voor de 
stadsronde 

Ja, Joop Scherpenzeel van Hospitality Group, steller van de tarievennota 
Maastricht, verzorgt de presentatie over de nieuwe tarieven structuur sport. 

Vervolgtraject 19 september: 2
e
 stadsronde met als doel “horen van de burgers” 

3 oktober: Raadsronde  

31 oktober: Raadsvergadering 

  

 


